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Decyzję o zmianach w cenniku 
zatwierdził na początku roku 
zarząd KZK GOP, w którego 
skład wchodzą prezydenci 
i burmistrzowie miast zrzeszo-
nych w związku. To kolejne 
podwyżki w stosunkowo krót-
kich odstępach czasowych 
– poprzednie miały miejsce 
w sierpniu 2011 i kwietniu 
2012 roku. Obecnie cena bi-
letu jednorazowego (na 1 mia-
sto) wynosi 3 zł. Po podwyżce 
zapłacimy 3,20 zł. Z kolei po-
dróż po dwóch gminach będzie 
kosztować aż 3,80 zł. Przyczy-
ny wzrostu cen są praktycznie 
takie same, jak w poprzednich 
latach.
 – Wzrost cen oleju napędo-
wego, inflacja oraz koszty 
związane z wymianą taboru. 
To wszystko przyczynia się do 
wzrostu koszów, które ponosi-
my – wylicza w rozmowie z „Ga-
zetą Miejską” Anna Koteras, 
rzecznik prasowy KZK GOP.

To nie koniec złych wiadomo-
ści. Wygląda na to, że w KZK 
GOP planują wpisanie podwy-
żek do swojego corocznego 
kalendarza.

 – Jeśli obecna sytuacja eko-
nomiczna i gospodarcza się 
nie poprawi, to zakładamy co-
roczne podwyżki, ale o niewiel-
ką kwotę – informuje nas Anna 
Koteras.

Czy za sukcesywnym wzro-
stem cen biletów stoi poprawa 
jakości usług świadczonych 
przez KZK GOP? Pasażerowie 
prawdopodobnie mają swoje 
zdanie na ten temat, ale co 
myślą o tym w samym związ-
ku?

 – W tej chwili prawie 70 proc. 
naszego taboru to autobusy ni-
skopodłogowe. Z roku na rok 
zapewniamy wyższy standard 
użytkownikom komunikacji 
miejskiej. Wiadomo, że jak 
ktoś jedzie na zakupy tygo-
dniowe do hipermarketu, to ra-
czej nie skorzysta z autobusu. 
Ale wychodzimy z założenia, 
że jako alternatywa dojazdu 
do pracy, autobusy i tramwaje 
spełniają swoje zadanie. Od-
padają wtedy problemy np. ze 
znalezieniem miejsca do par-
kowania – wyjaśnia Koteras.

(mpp)

Od marca 
będzie drożej

Dla użytkowników komunikacji miejskiej nie mamy dobrych wiadomości. Wraz z początkiem marca, średnio o 8 procent wzro-
sną ceny biletów autobusowych i tramwajowych. W KZK GOP bardzo poważnie myślą także o stałych, corocznych podwyżkach.

Co o zmianach 
w cenniku KZK GOP 
myślą Czytelnicy 
portalu 24gliwice.pl?

„Podwyżki są konieczne ze 
względu na spadającą liczbę 
pasażerów. A liczba pasa-
żerów spadła po ostatniej 
drastycznej podwyżce cen 

biletów. Tak więc KZK GOP 
dobrze prognozuje, że co roku 
będą potrzebne podwyżki, bo 
każda podwyżka powoduje 
spadek liczby pasażerów, co 
powoduje spadek dochodów 
ze sprzedaży biletów, który 
trzeba zrekompensować pod-
wyżką cen. I mamy błędne 
koło podwyżek.”

* * *
„Nie bardzo rozumiem, skąd 

ten krzyk oburzenia? Chcieli-
byśmy jeździć w nowych auto-
busach, ale nie płacić za prze-
jazd. Nikt nikomu nie każe 
jeździć autobusami, zawsze 
można chodzić piechotą, poza 
tym podwyżka o 20 groszy, to 
żadna podwyżka i tylko proszę 
nie przeliczać jej na bułki. PS. 
Dwa piwa mniej w miesiącu 
całkowicie pokryje ową strasz-
ną podwyżkę.” 

* * *
„Ciekawe, gdzie oni te paliwo 
kupują, że im zdrożało? Pozo-
staje albo jeżdżenie autem, 
albo póki co kupienie w lutym 
biletu kwartalnego.”

* * *
„Co w tym dziwnego? Podwyż-
ka to polska „tradycja narodo-
wa”. Jest co roku i to w każdej 
dziedzinie życia.”

* * *


